
verslag Jaarlijkse ledenvergadering 

van de buurtvereniging Bloemendaal-Noord op 17 februari 2014 

Clubhuis Pétanqueclub d’Orion, Bergweg 5 

 

Aanwezig: 32 personen; waaronder mw. Loes Duin van Brederode Wonen, HenkSchell, raadslid 

Partij van de Arbeid, en Wouter v.d. Zwetslootmaker als toehoorders. 

Afmelding: Peter Dordtmond 

Notulist: Bettie Ruigrok 

 

1. Opening 

Voorzitter Flip Stembert heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering. 2013 Is een 

veelbewogen jaar geweest, zes werkgroepen (Milieu & samenleving o.a. HBS/park 

Brederode/Cultura 2000, Euphrasia, Duinlustpark-/Verhulstweg, Van Deventerlaan, Verlichting 

rond tennispark, Verkeer) behartigen de belangen van de buurt en laten onze stem horen bij 

gemeente en politiek. Daarbij leveren ook veel bewoners waardevolle inbreng. 

Naast het overleg van de werkgroepen, heeft het bestuur dit jaar 7x vergaderd. Dit betekent dus 

inzet van veel personen. Het is prettig te constateren dat deze jaarvergadering goed bezocht is, 

een bevestiging van het nut van het bestaan van de buurtvereniging en het brede draagvlak.  

Vorig jaar is het aantal leden gegroeid van 100 naar 122. 

I.v.m. de aanstaande gemeenteraadsverkiezingen, zal op de website en in de nieuwsbrief 

aandacht worden geschonken aan de programmapunten van de diverse politieke partijen die voor 

onze buurt van belang zijn.  

Communicatie is een belangrijk element ook voor onze buurtvereniging. Cobie heeft hieraan een 

grote bijdrage geleverd en wordt hiervoor door de vergadering bedankt met een groot applaus. De 

website wordt vernieuwd en de functionaliteit sterk verbeterd dankzij ons lid Ab Schuurman. 

 

2. Vaststellen agenda 

Aandacht wordt gevraagd voor het tweede deel van deze avond, waarin Rob Smit een presentatie 

zal geven over het Carré op het PZ-terrein en (kort) ontwikkelingen m.b.t. Natura 2000. 

 

3. Vaststellen notulen vorige vergadering (14 mei 2013) 

Voor buurtgenoten die geen computer hebben, bestaat de mogelijkheid om telefonisch bij het 

secretariaat (023 5383113) te verzoeken om toezending van het verslag, dit als antwoord op een 

vraag uit de zaal.  

Er zijn geen op- of aanmerkingen; het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

4. Jaarverslag over 2013 



Wnd. Secretaris Cobie Schouwenburg licht kort het verslag van activiteiten 2013 toe, o.a. 

- Ca. 630 ex. van de vier gepubliceerde nieuwsbrieven werden huis-aan-huis verspreid. 

- De website www.bloemendaalnoord.nl is opnieuw ingericht, webmaster is Ab Schuurman. 

- Werkgroep Euphrasia heeft succes geboekt. De Raad van State heeft bepaald dat de 

Gemeente Bloemendaal middels een reparatieprocedure het bestemmingsplan moet 

bijstellen m.b.t. maximale bouwhoogte. 

 

5.  Financieel verslag over 2013 (benoemen kascommissie) 

De vergadering benoemt mw. Annemiek Boots en mw. Monique Terwijn als kascommissie. De 

controle van de (eenvoudige) administratie zal zoals gebruikelijk in de pauze plaatsvinden.  

Penningmeester Wim van Meenen licht de financiën 2013 toe. Van gemeentezijde is een subsidie 

van € 437 ontvangen. Buurtgenoten hebben aan contributie € 600 gestort. Daarmee staan de 

uitgaven goed in verhouding tot de inkomsten en heeft de buurtvereniging een gezond banksaldo 

(€ 1891) aan het eind van 2013. 

Vanuit de zaal komt de vraag of de buurtvereniging juridisch advies nodig heeft, want dan is het 

banksaldo snel verbruikt.  De voorzitter licht toe hoe dit in de diverse werkgroepen is geregeld. Eén 

werkgroep heeft juridische expertise in huis; bij twee andere werkgroepen hebben de betreffende 

omwonenden zelf de juridische bijstand bekostigd via een verdeelsleutel. Het bezwaar bij de Raad 

van State tegen het bestemmingsplan Euphrasia is wel door de buurtvereniging ingediend (maar 

door omwonenden bekostigd) i.v.m. het zwaarwegende argument dat een buurtvereniging een 

serieuze status en dus meer gewicht heeft in deze procedure. 

Alleen in het geval er juridisch advies moet worden ingewonnen voor de hele leefomgeving 

Bloemendaal-Noord zal de buurtvereniging juridisch advies bekostigen. 

 

Pauze met koffie en soesjes 

De kascommissie heeft de administratie gecontroleerd en geeft de vergadering een positief advies. 

De leden verlenen daarop penningmeester en bestuur décharge voor het gevoerde beleid in 2013. 

De leden van de kascommissie worden bedankt. 

 

6. Vaststellen begroting en contributie 2014 

Penningmeester Wim van Meenen presenteert de opgestelde begroting 2014. Bedoeling is € 900 

uit te geven en € 900 te ontvangen (gemeentelijke subsidie en contributies). 

Uitgegaan is van een gemeentelijke subsidie van ca. € 400, waarbij het noodzakelijk is dat deze 

letterlijk ten goede komt aan de vrijwilligers. Het Bestuur merkt echter op dat onze vereniging uit 

alleen maar vrijwilligers bestaat. Gezien deze uitdrukkelijke voorwaarde van de gemeente, beoogt 

het bestuur echter bij de viering van het 5-jarig bestaanslustrum in 2014 deze subsidie in te zetten 

om de vrijwilligers in het zonnetje te zetten.  

Voorstel is een vrijwillige contributie 2014 tussen € 0 en € 10 (onveranderd t.o.v. 2013). 

De vergadering gaat akkoord met de begroting 2014 en de voorgestelde contributie. 

De penningmeester schat in dat er tussen 60 en 75 leden contributie hebben betaald in 2013. 

7. Verkiezing bestuursleden 

http://www.bloemendaalnoord.nl/


Het bestuur stelt voor de dames Jolanda Florie en Bep Berntsen te benoemen als bestuurslid. De 

vergadering stemt hiermee in. Het streven is  dat in iedere werkgroep een bestuurslid zitting heeft 

en dat er daardoor een korte lijn naar het bestuur is. 

Voorzitter Flip Stembert is statutair aftredend en herkiesbaar. De vergadering keurt zijn 

herbenoeming goed.    Applaus! 

8. Herprofilering Brederodelaan 

Voorzitter van deze werkgroep Michiel Oosterhoff licht de status toe. Veel input van de werkgroep 

is door de gemeente overgenomen in de planvorming. Nu bestaat, naast nog steeds zorgen over 

snelheid en veiligheid van de oversteekplaatsen, een aantal pijnpunten: Zocherlaantje, aansluiting 

Brederodelaan en aansluiting Duinlustparkweg, hoek Bergweg/Brederodelaan, parkeervoor-

zieningen Bartje/hockey-/voetbalclub. Er zal een zienswijze worden geformuleerd, die 23 februari 

moet worden ingediend bij de gemeente.  

Mw. Cappelle is bezig aan een eigen bezwaarschrift aan de Gemeente i.v.m. autolichten die direct 

in haar woonkamer gaan schijnen door de locatie van de aan te brengen drempels. Zij is van 

mening dat ook Brederode Wonen verantwoordelijkheid hierbij moet nemen richting gemeente.  

Zij besluit zich aan te sluiten bij de werkgroep, dit punt zal worden opgenomen in de zienswijze. Na 

de vergadering zal dit verder worden besproken. 

9. Volgens de planning wordt in maart 2015 begonnen met de herinrichting. Vanuit de zaal 

wordt opgemerkt dat de fasering van de werkzaamheden belangrijk is: mogelijk starten op 

dat moment werkzaamheden aan het Carré/PZ.Rondvraag en sluiting 

De heer Frieling heeft  een klacht over de hoogte van de drempel op de Duinlustparkweg. 

Voorzitter Stembert benadrukt dat de buurtvereniging en haar bewoners goed op de eigen 

leefomgeving moeten letten. De gemeente krijgt veel grote zaken te regelen in de toekomst en zal 

de lokale belangen met helicopter-view bekijken. Het is aan ons allemaal om voor onze buurt op 

de komen en ook om met oplossingen te komen. 

De voorzitter sluit hierop de vergadering en geeft het woord aan Rob Smit. 

Na kort te hebben stilgestaan bij de uitwerking van Natura 2000 (locatie nieuwe fietsenstalling bij 

HBS roept vragen op), toont hij aan de hand van foto’s het verdere verval van het monument 

Carré. Na ampele overweging is door de werkgroep een brief richting gemeente opgesteld waarin 

aangedrongen wordt op het afdwingen van actie van de projectontwikkelaar, middels het opleggen 

van last onder dwangsom. Deze actie moet inhouden: het afbreken van gebouwen die niet tot het 

monument Carré behoren en het verwijderen van het asbest dat zich in de dan nog resterende 

gebouwen bevindt. Want er bestaat gevaar voor de volksgezondheid mocht er een grote brand 

uitbreken bij de verkeerde windrichting. Dat zou ontruiming van (een deel van) onze buurt tot 

gevolg hebben i.v.m. dit (witte gevaarlijke) asbest. Binnenkort is er een bijeenkomst met Park 

Brederode, waarin de planning zal worden besproken. Mogelijk dat de projectontwikkelaar 

aanzienlijk meer appartementen in het gebouw wil.  

Dank namens de vergadering aan Rob Smit en Niels van Manen voor de verdere toelichting; Cobie 

overhandigt hen daarvoor een bloemetje. 


